

Styrelsemöte Råsunda Idrottssällskap

Datum: 2023-01-10

Närvarande: Johanna Swedin (JS), Annelie Weis (AW), Kent Lilja (KL), Magnus Persson (MP), Marcus Idegran (MI), Tanja Evertsson (TE)

§1. Mötets öppnande – styrelsen hälsas välkomna.

Annelie öppnar mötet och hälsar alla välkomna.

§2. Styrelsen gick igenom föregående protokoll.

Annelie gick igenom förra protokollet och allt var okej.

§3 Rapport Förening:

- Vi kommer att ha en planeringsdag den 4/2 klockan 9:00 – 17:00 på Scandic, Järva krog och avslutar sedan med middag och aktiviteter. Agendan på mötet är bl.a. sponsring, bokföring, hur behåller vi spelare och lag, samt arvodering av ledare m.m.
- Vi har bytt avlopp och satt dit ett i metall, vilket verkar ha gett effekt, då vi efter det inte har sett till några spår av råttor.
- Sommarfotbollsskola, är det någonting som vi ska genomföra? Vi funderar till nästa möte.
- Fotbollsskolan, hur får vi fler spelare och hur ser vi till att fler tjejer börjar spela, så att vi kan starta upp flicklag. Vi tar med oss frågan till planeringsmötet den 4/2.
- Vi har glädjande nog många lag anmälda till Sankt Erikscupen i år, bl.a. har den tidigare F13 gruppen, anmält lag i klasserna F12, F13 och F14.
- Träningsprogrammet fram till och med vecka 10 är klart och lagen verkar nöjda. Skytteholm och Huvudstafältet är dom planer som vinterunderhålls. Det finns för lagen möjlighet att om man har en tid på Huvudstafältet, men bedömer att Råsunda IP är spelbar att då använda den planen.

§5 Innebandyn rapporterar följande:

- Damlaget har valt att tacka nej till eventuellt kvalspel och/eller uppflyttning.
- P08-12 laget har vunnit några matcher, vilket är extra glädjande då dom hade det svårt förra säsongen.
- Innebandyskolan flyter på bra och vi har fått in bra ledare



-

§6 Ekonomirapport

- Vi beslutade att inom kort skicka ut fakturorna gällande medlems- och aktivitetsavgifter.

§7 Övrigt

- KI kontaktar Stefan Eriksson som är matläggare och hjälper oss med det sista gällande det nya avloppet.

§8 Nästa möte

- Nästa styresmöte är måndagen den 6/3 efter årsmötet.

Vid protokollet

Justerare

Magnus Persson

Johanna Swedin